
Title (en)
LAUNDRY PRODUCT

Title (de)
WASCHMITTELPRODUKT

Title (fr)
PRODUIT DÉTERGENT

Publication
EP 3381834 A1 20181003 (DE)

Application
EP 18159631 A 20180302

Priority
DE 102017205547 A 20170331

Abstract (en)
[origin: US2018282673A1] A detergent product for treating textiles, including a film pouch having a plurality of pouch chambers which are each
enclosed by at least one water-soluble film, wherein the pouch chambers are formed by water-soluble films connected to one another in a sealing
plane and are separated from one another by sealing sections located in the sealing plane, and wherein the pouch chambers are each filled with
a detergent preparation. For intrinsic shape stability of the detergent product and for appearance of the multi-chamber arrangement, a plurality
of pouch chambers which are located one after the other are provided in a number n where n≥3, which pouch chambers are arranged as a finite
series of pouch chambers with a monotonously increasing size of the footprints of the pouch chambers located in the sealing plane and/or with a
monotonously increasing size of the fill volumes of the pouch chambers.

Abstract (de)
Dargestellt und beschrieben ist ein Waschmittelprodukt (1), insbesondere zur Textilbehandlung, weiter insbesondere für die Textilreinigung
und/oder für die Textilwäsche, mit einem Folienbeutel (2) aufweisend eine Mehrzahl von Beutelkammern (3), die jeweils von wenigstens einer
wasserlöslichen Folie umschlossen sind, wobei die Beutelkammern (3) durch in einer Siegelebene miteinander verbundene wasserlösliche
Folien gebildet und voneinander durch in der Siegelebene liegende Siegelabschnitte (4) getrennt sind und wobei die Beutelkammern (3) jeweils
mit einer Waschmittelzubereitung gefüllt sind. Für eine hohe intrinsische Formstabilität des Waschmittelproduktes (1) und für ein ästhetisch
ansprechendes Erscheinungsbild der Mehrkammeranordnung ist eine Mehrzahl von hintereinanderliegenden Beutelkammern (3) der Anzahl n mit n
�¥ 3 vorgesehen, die als endliche Folge von Beutelkammern (3) mit monoton steigender Größe der in der Siegelebene liegenden Basisflächen der
Beutelkammern (3) und/oder monoton steigender Größe der Füllvolumina der Beutelkammern (3) angeordnet sind.
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